
Ak Parti Uşak Milletvekili İsmail 
Güneş, sosyal medya hesapların-
dan Uşak’a 15’i uzman olmak üze-
re 20 doktor kadrosunun açıldığını 
bildirdi. Karahallı, Ulubey, Eşme 
ve Banaz ilçelerine de doktorlar 
atandığı açıklandı.AK Parti Uşak 
Milletvekili Dr. İsmail Güneş 
sosyal medya hesabından yaptığı 
açıklamada, Uşak’a 15’i uzman ol-
mak üzere 20 doktor kadrosunun 
açıldığını duyurdu. 
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BAŞKAN YALIM ,
 AÇTI AĞZINI 

YUMDU GÖZÜNÜ
31 Mart Yerel seçimlerinde rekor farkla Uşak Belediye Başkanlığını kazanan ve AK 
Partili yönetimden görevi devralan CHP’li Özkan Yalım; TBMM’de konuşma yapan 
AK Parti Uşak Milletvekili İsmail Güneş’e cevap verdi.  Vekil Güneş’in dernek ve 
vakıflara tahsis edilen binalarla ilgili ortaya attığı iddialara tepki gösteren Başkan 
Yalım, kendisinden önceki başkan tarafından TÜGVA ve ÖNDER gibi kuruluşlara 
ücretsiz olarak belediyeye ait binaların tahsis edildiğini ve yıllardır devam eden bu 
usulsüzlüğü sonlandırarak vatandaşların hakkını koruduklarını söyledi. 
Güneş’in konuşmasına yaptığı atıfta “Sayın Güneş hak ve hukuk kavramlarından 
bahsediyor, bizi 31 Mart’tan sonra haksızlık hukuksuzluk yapmakla itham ediyor” 
diyen Başkan Yalım; Güneş’e sert sözlerle karşılık verdi. 

SENDİKALAR ,UŞAK MİLLETVEKİLİ 
KARAOBA’DAN ÖZÜR BEKLİYOR

Uşak’taki 1 Mayıs kutlamaları tertip ko-
mitesinde yer alan sendikalar kendilerini 
yalakalıkla suçlayan CHP Uşak Milletvekili 
Ali Karaoba’yı özür dilemeye davet etti.
Birleşik Kamu İş Uşak İl Temsilcisi Bülent 
Gün,  KESK Uşak Dönem Sözcüsü  Deniz 
Ertunç yaptığı basın açıklamasında, “Uşak 
Belediye Başkanı Özkan Yalım’a söz veril-
mesi kendisine verilmemesi üzerine CHP 
Uşak Milletvekili Ali Karaoba’nın yaptığı 
açıklamalar bizleri üzmüştür.”dedi. 

BAŞKAN YALIM JEOTERMAL ISINMA 
İLE İLİGİLİ İLK TOPLANTISINI YAPTI

Uşak Belediye Başkanı Özkan Yalım, seçim çalışmaları döneminde sürekli dile 
getirdiği jeotermal ile konut ısınması projesi için Belediye’de birim sorumluları ile 
ilk toplantısını yaptı.  31 Mart yerel seçimlerinde Özkan Yalım'ın en önemli projem 
dediği jeotermal ısı ile ısınmak projesiyle ilgili olarak Uşak belediyesinde ilk toplantı 
yapıldığı açıklandı,

UŞAK ÜNİVERSİTESİ YÖKAK  
AKREDİTASYON KONFERANSINA KATILDI
Yükseköğretim Kalite Kurulu (YÖKAK) tarafından ‘2024 YÖKAK Uluslararası Kalite 
Güvencesi ve Akreditasyon’ konferansı düzenlendi.Ankara Hacı Bayram Veli Üniver-

sitesi ev sahipliğinde 25-26 Nisan 
2024 tarihlerinde gerçekleştirilen 
konferansa Uşak Üniversitesinden 
Rektör Yardımcısı ve Uşak Üniver-
sitesi Kalite Koordinatörü Prof. Dr. 
Kenan Taş, Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Osman Birgin, İİBF Dekanı 
Prof. Dr. Ayşegül Taş ve Rektör 
Danışmanı Doç. Dr. Fulya Akyıl-
dız katıldı. 

UŞAK’A 20 
DOKTOR GELİYOR

TÜGVA UŞAK’TAN  “BİZ BİNAYI
 TERTEMİZ BIRAKTIK” AÇIKLAMASI

Geçtiğimiz gün Uşak Belediye Başkanı 
Özkan Yalım’ın sosyal medya hesap-
larından, TÜGVA Uşak Şubesinin 
kaldığı konağı boşaltmadan eşyaları 
parçaladığını ile ilgili yaptığı payla-
şımlara cevap geldi. TÜGVA Uşak İl 
Temsilciliği sosyal medya hesapla-
rından, paylaştığı fotoğrafla binayı 
sağlam ve temiz bir halde bıraktığını 
belirtti. Aynı zamanda yazılı açıklama 
yaptı. 

UŞAKSPOR DA “TFF BAŞKANI
 DEĞİŞSİN” İMZASINI ATTI 

TÜRKİYE'DE GEÇEN YIL 747 BİNİ 
AŞKIN TURİST BALONLA UÇTU

Süper Lig kulüpleri, TFF’nin olağa-
nüstü seçimli genel kurula gitmesi 
için noter onaylı imza toplamaya 
devam ediyor. TFF’ye noter onaylı 
imza gönderen kulüpler arasına 
Uşakspor da katıldı.Yüzde 40 
seçim için yetiyor.
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BAŞKAN YALIM , AÇTI AĞZINI YUMDU GÖZÜNÜ

31 Mart Yerel seçim-
lerinde rekor farkla 
Uşak Belediye Baş-
kanlığını kazanan ve 
AK Partili yönetim-
den görevi devralan 
CHP’li Özkan Yalım; 
TBMM’de konuşma 
yapan AK Parti Uşak 
Milletvekili İsmail 
Güneş’e cevap verdi.  
Vekil Güneş’in dernek 
ve vakıflara tahsis 
edilen binalarla ilgili 
ortaya attığı iddialara 
tepki gösteren Başkan 
Yalım, kendisinden ön-
ceki başkan tarafından 
TÜGVA ve ÖNDER 
gibi kuruluşlara ücret-
siz olarak belediyeye 
ait binaların tahsis 

edildiğini ve yıllardır 
devam eden bu usul-
süzlüğü sonlandırarak 
vatandaşların hakkını 
koruduklarını söyledi. 
Güneş’in konuşmasına 
yaptığı atıfta “Sayın 
Güneş hak ve hu-
kuk kavramlarından 
bahsediyor, bizi 31 
Mart’tan sonra haksız-
lık hukuksuzluk yap-
makla itham ediyor” 
diyen Başkan Yalım; 
Güneş’e sert sözlerle 
karşılık verdi. 
“Hak ve hukuktan 
bahseden Sayın Gü-
neş’e sesleniyorum” 
diyen Yalım; “Vatan-
daşımızın ödediği ver-
gilerin bu derneklere 

nasıl harcandığı, Uşak 
Belediyesi’nin mülkle-
rinde bu derneklerin 
ve vakıfların nasıl 
bedava oturtulduğu, 
giderlerinin belediye 
tarafından karşılandığı 
aşikârdır ve apaçık 
ortadadır. Eğer hak 
hukuk istiyorsanız bir 
an önce bu mülklerde 
bedava oturan, vatan-
daşın ödediği vergilere 
kene gibi yapışan bu 
derneklerden hep bir-
likte kurtulalım. Siz de 
bunların öncülüğünü 
yapıp mecliste sözcüsü 
olmayın. Ben Uşak 
Belediye Başkanı ola-
rak halkımın parasını 
koruyacağım ve bu sis-
temi durdurmak için 
gerekli kararı da en 
kısa sürede meclisten 
çıkarttıracağım” dedi. 

KAMUOYUNU YA-
NILTAN 
İDDİALARIN ASLINI 
AÇIKLADI

Öncelikle Gediz Ulu-
yolunda bulunan TÜ-
GVA binasının önünde 
konuşan Başkan Yalım; 
Uşak Belediyesi’ne 
ait olan bu binanın 7 
Ağustos 2017 yılında 
TÜGVA’ya tahsis edil-
diğini, 7 yıl boyunca 
bu vakfın hiçbir ücret 
ödemeden bu binayı 
kullandığını anlattı. 
-Kamu Malına Bilerek 
Zarar Verdiler
Seçimi kazandıktan 
sonra binanın bağlı ol-
duğu birim müdürün-
den bilgi istediklerini 
ve binaya geldiklerin-
de gördükleri man-
zara karşısında şok 
olduklarını ifade eden 
Başkan yalım; “Buraya 
gelince karşılaştığımız 
ortam maalesef çok 
kötüydü. Binada bulu-
nan her şeyi, tavanda-
ki lambadan dolapla-
ra, raflardan masalara, 
kombiden peteklere 
kadar aklınıza gelebi-
lecek her şeyi kırmış 

ve dağıtmışlardı. Açık-
çası kamu malını ve 
vatandaşın vergileriyle 
yapılan yatırımları bu 
şekilde tahrip etmeleri 
bizi çok üzdü.
Daha sonra biz yetki-
lere açıklama yapınca 
olayın kamuoyuna 
yansımasıyla birlikte 
TÜGVA yetkilileri 
buraya gelip üstün 
körü temizleyip kırı-
lan dökülen eşyaları 
düzeltmeye çalışmış. 
Hatta içeride bulunan 
bir panoya “Bir gün 
elbet geri döneceğiz” 
diye yazılmış. 

Bunlar hiç hoş şeyler 
değil. Ben buradan 
açıkça diyorum ki, dö-
nemeyeceksiniz. Uşak 
halkı size bir daha 
milletin malını har vu-
rup harman savurma 
hakkını vermeyecek” 
dedi.  
-Eski Yönetim Yıllarca 
Faturayı Belediyeye 
Ödetmiş

TÜGVA binasının 
ardından hemen 
ilerisinde bulunan 
ÖNDER İmam Hatip-
liler Derneği binasının 
önüne giden Başkan 
Yalım; daha önce 
Uşak Belediyesi Za-
bıta Müdürlüğü’nün 
kullandığı bu binanın 
2 Ağustos 2021 yılın-
da bu derneğe tahsis 
edildiğini söyledi. 
Aynı şekilde bu 
derneğin de hiçbir 
ücret ödemeden binayı 
kullandığını hatırlatan 
Başkan Yalım, “Maale-
sef bu giderlerin hepsi 
Uşaklı vatandaşları-
mın ödediği vergilerle 
karşılanmış” dedi. 
-Asıl Tecavüz Vatanda-
şın Ödediği Vergilere 
Yapılmıştır
AK Parti Uşak Millet-
vekili İsmail Güneş’in 
TBMM içerisinde 
yaptığı açıklamada 
kamuoyunu yanıltacak 
bilgiler verdiğini ifade 
eden Başkan Yalım; 

“Ben Sayın Güneş’e 
buradan sesleniyorum; 
bunca yıllık tecrübeli 
bir milletvekili olarak 
önce beni arayıp bu 
konu hakkındaki ger-
çekleri öğrenip ondan 
sonra konuşması gere-
kirdi. Kendisinin iddia 
ettiği gibi ekiplerimiz 
bu binalara tecavüz et-
medi. Tam tersi ortada 
bir tecavüz varsa o da 
TÜGVA ve ÖNDER’in 
Uşak halkının ödediği 
vergilere ettiği teca-
vüzdür” dedi. 

Açıklamasında 
ÖNDER yetkililerine 
de seslenen Başkan 
Yalım; “Bu bina Uşaklı 
vatandaşlarımındır. 
Ben bu binayı halkıma 
açacağım ve halkımın 
rahatça kullanabileceği 
şekilde bir kreş yapa-
cağım. Bir an önce bu 
binayı boşaltın” dedi.  
/ Serkan Karayol

SENDİKALAR ,UŞAK MİLLETVEKİLİ 
KARAOBA’DAN ÖZÜR BEKLİYOR

Uşak’taki 1 Mayıs kutla-
maları tertip komitesinde 
yer alan sendikalar kendi-
lerini yalakalıkla suçlayan 
CHP Uşak Milletvekili Ali 
Karaoba’yı özür dilemeye 
davet etti.

Birleşik Kamu İş Uşak İl 
Temsilcisi Bülent Gün,  
KESK Uşak Dönem Sözcüsü  
Deniz Ertunç yaptığı basın 
açıklamasında, “Uşak Bele-
diye Başkanı Özkan Yalım’a 
söz verilmesi kendisine 
verilmemesi üzerine CHP 
Uşak Milletvekili Ali Kara-
oba’nın yaptığı açıklamalar 
bizleri üzmüştür.”dedi. 
Milletvekiline Yakışmayan 
Üslup İçine Girmiştir
Açıklamada şu ifadelere 
yer verildi, “Kentimizde 
düzenlenen “1 Mayıs” Emek 

Bayramı sürecinde katılım 
sağlayanların selamlanması 
esnasında “tertip komitesi-
nin” ve siyasi partilerle sivil 
toplum örgütlerinin ortak 
kararı ile konuşmalar yapıl-
makta iken Uşak Milletvekili 
Sayın Ali Karaoba ile plat-
form arkasında bu süreç ile 
ilgili olumsuz bir diyalog 
yaşanmış,sürecin doğru yö-
netilemediği ile ilgili eleştirisi 
yanında “yalakalık yapıyor-
sunuz” diyerek kendisine  
yakışmayan bir üslup ve 
yaklaşımda bulunmuştur.
Bizleri hayal kırıklığına uğ-
ratmıştır.

Bilinmesini isteriz ki temsil 
ettiğimiz sendikaların siyasi 
partiler ile organik bağı 
yoktur, sadece ve sadece 
çalışanlarının sosyal,hukuki 

ve özlük haklarının çözümü 
ve gelişimi için çalışır.Sayın 
milletvekilinin sosyal medya-
ya da yansıyan bu konuşması 
toplumun çeşitli kesimlerin-
ce de olumsuz karşılanmış 
bizlerde de “hayal kırıklığı” 

yaratmıştır.Sayın milletveki-
linden  bu söylemleri için en 
kısa sürede bir özür bekle-
diğimizi bildirir kıymetli 
basınımıza saygılar sunarız” 
denildi. / Serkan Karayol
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BAŞKAN YALIM JEOTERMAL ISINMA 
İLE İLİGİLİ İLK TOPLANTISINI YAPTI

Uşak Belediye Başkanı Özkan Yalım, 
seçim çalışmaları döneminde sürek-
li dile getirdiği jeotermal ile konut 
ısınması projesi için Belediye’de birim 
sorumluları ile ilk toplantısını yaptı. 

 31 Mart yerel seçimlerinde Özkan 
Yalım'ın en önemli projem dediği 
jeotermal ısı ile ısınmak projesiyle ilgili 
olarak Uşak belediyesinde ilk toplantı 
yapıldığı açıklandı,

 Uşak Belediyesi sosyal medya hesapla-
rından toplantı ile alakalı detaylı bilgi 
verilmezken şu paylaşımında bulunul-
du, "Belediye Başkanımız Sayın Özkan 
Yalım, şehrimizde hayata geçirmeyi 
planladığımız Jeotermal Kaynaklı Isın-
ma, Sera ve Güneş Enerjisi projeleriyle 
ilgili belediyemizde gerçekleştirilen, ilk 
istişare toplantısına katıldı." ifadeleri 
yer aldı. / Feyzi Davulcu

GAZETECİLİK ÖĞRENCİLERİ İSMET 
PAŞA'DA FARKINDALIK YARATTI!

Uşak Üniversitesi Gazetecilik Bölümü 
öğrencileri, toplum bilincini artırmak ve 
sosyal sorumluluk bilincini geliştirmek 
amacıyla 02.05.2024 tarihinde İsmet Paşa 
Caddesi’nde anlamlı bir etkinlik düzenle-
di.

Etkinlik, İsmet Paşa Caddesi’nden başlaya-
rak Atapark ve çevresine yayıldı. Öğrenciler, 
broşür ve afişlerle bilgilendirme yapmanın 
yanı sıra, çocuklara oyuncak dağıtarak onla-

rın yüzünü güldürdü.
Renkli geçen etkinlikte, halkın ilgisi ve 
memnuniyeti dikkat çekti. Etkinlik boyun-
ca gerçekleştirilen çeşitli aktivitelerle hem 
eğlenceli hem de öğretici bir gün yaşandı. 
Öğrencilerin bu özverili çalışması, toplumda 
pozitif bir etki yaratarak takdir topladı. / 
Serkan Karayol

UŞAK ÜNİVERSİTESİ YÖKAK  
AKREDİTASYON KONFERANSINA KATILDI

Yükseköğretim Kalite Kurulu (YÖKAK) 
tarafından ‘2024 YÖKAK Uluslararası Ka-
lite Güvencesi ve Akreditasyon’ konferan-
sı düzenlendi.
Ankara Hacı Bayram Veli Üniversitesi ev 
sahipliğinde 25-26 Nisan 2024 tarihlerinde 
gerçekleştirilen konferansa Uşak Üni-
versitesinden Rektör Yardımcısı ve Uşak 
Üniversitesi Kalite Koordinatörü Prof. 
Dr. Kenan Taş, Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Osman Birgin, İİBF Dekanı Prof. Dr. 
Ayşegül Taş ve Rektör Danışmanı Doç. 
Dr. Fulya Akyıldız katıldı. 
Türkiye’den birçok üniversiteden ve dün-
yanın farklı noktalarından akademisyen-
lerin katıldığı 2024 YÖKAK Uluslararası 
Kalite Güvencesi ve Akreditasyon konfe-
ransı; TÜBA Başkanı Prof. Dr. Muzaffer 
Şeker, Ankara Hacı Bayram Veli Üniver-

sitesi Rektörü Prof. Dr. M. Naci Bostancı, 
YÖKAK Başkanı Prof. Dr. Ümit Kocabıçak 
ve YÖK Başkanı Erol Özvar’ın açılış ko-
nuşmalarıyla başladı.
Ana teması, “Yükseköğretimde Kalitenin 
İçselleştirilmesi ve İyileştirilmesi” olan 
konferansın amacı, yükseköğretimde kali-
te güvencesi alanındaki bilimsel gelişme-
leri, yenilikleri, deneyimleri ve farklı bakış 
açılarını bir araya getirmekti. Konferansta, 
kalite güvencesi alanında geçekleşen 
bilimsel paylaşımlar ve alandan güncel 
konuların tartışıldığı panellerin yanı sıra 
ulusal ve uluslararası düzeyde kalite gü-
vencesi ajansları, akreditasyon kuruluşları 
ve yükseköğretim kurumları gibi paydaş-
lar arasında etkileşim fırsatı da sunuldu. / 
Feyz Davulcu
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UŞAK’A 20 
DOKTOR GELİYOR

Ak Parti Uşak Milletvekili İsmail Güneş, 
sosyal medya hesaplarından Uşak’a 15’i 
uzman olmak üzere 20 doktor kadrosu-
nun açıldığını bildirdi. Karahallı, Ulu-
bey, Eşme ve Banaz ilçelerine de doktor-
lar atandığı açıklandı.
AK Parti Uşak Milletvekili Dr. İsmail 
Güneş sosyal medya hesabından yaptığı 
açıklamada, Uşak’a 15’i uzman olmak 
üzere 20 doktor kadrosunun açıldığını 
duyurdu. Güneş açıklamasında, “116. 

Dönem Devlet Hizmeti Yükümlülüğü 
kurası kapsamında Sağlık Bakanımız 
Fahrettin Koca tarafından Uşak’ımız için 
aşağıda belirtilen branşlarda 15 Uzman 
Tabip, 5 Tabip olmak üzere toplam 20 
doktorun kadro tahsisi yapılmıştır.  
Sayın Bakanımıza ilgilerinden dolayı 
teşekkür eder, şehrimize hayırlı olmasını 
dilerim.” ifadelerini kullandı. / Serkan 
Karayol

TÜGVA UŞAK’TAN  “BİZ BİNAYI
 TERTEMİZ BIRAKTIK” AÇIKLAMASI

Geçtiğimiz gün Uşak Belediye Başkanı 
Özkan Yalım’ın sosyal medya hesapla-
rından, TÜGVA Uşak Şubesinin kaldığı 
konağı boşaltmadan eşyaları parçaladı-
ğını ile ilgili yaptığı paylaşımlara cevap 
geldi.

 TÜGVA Uşak İl Temsilciliği sosyal medya 
hesaplarından, paylaştığı fotoğrafla binayı 
sağlam ve temiz bir halde bıraktığını be-
lirtti. Aynı zamanda yazılı açıklama yaptı. 
 TÜGVA Uşak İl Temsilciliğinin sosyal 
medya üzerinden yaptığı paylaşım, “TÜ-
GVA Uşak İl Temsilciliği olarak kullan-
maya başladığımız ve Uşak gençliğine 
hizmet veren binayla ilgili, Uşak Belediye 
Başkanı Özkan Yalım başta olmak üzere 
bazı haber siteleri ve sosyal medya plat-
formlarında yürütülen asılsız iddialara ve 
iftiralara yanıtımızdır.

 2016 yılında Uşak Belediyesi ile imza-
lanan bir protokolle temsilcilik olarak 
kullanılmaya başlanan bu binada vakfımı-
zın bütçesiyle iç tefrişatı yapılmış ve vakfa 
ait eşyalar konulmuştur. Son zamanlarda 

bu eşyalara tarafımızca kademeli olarak 
başka bir yere taşınmaya başlanmıştır. 
Avizelerden dolaplara kadar vakfımıza 
ait eşyaların bir kısmı ilerleyen günlerde 
taşınmak üzere temsilcilik binamızda 
bırakılmıştır.
Bu süreç devam ederken hiçbir resmi tah-
liye yazısı olmadan hukuksuzca binanın 
kilidini kırarak içeri girmişler ve bıraktığı-
mız eşyaları fotoğraflamışlardır. Sökülen 
dolapların avizelerin ve diğer malzeme-
lerin kırıldığı ve parçalandığı iddiasını 
ortaya atarak yaptıkları hukuksuzluğun 
örtbas edileceğini düşünmüşlerdir. 

Herhangi bir resmi yazı ye da tahliye teb-
ligatı gelmemesine rağmen olası sorunları 
önlemek adına binanın boşaltılarak her 
köşesinin temizlenmesine rağmen kamu-
oyu asılsız iddia ve algıyla yanıltılmaya 
çalışılmaktadır. 
Binanın düzenli ve temiz ile ilgili fotoğ-
rafları kamuoyu ile paylaşıyoruz. Asılsız 
iddia ve iftiralara karşı hukuki haklarımız 
saklıdır.” / Feyzi Davulcu



5HABER
Günlük Tarafsız Gazete

04 Mayıs 2024 Cumartesi

OECD BAŞEKONOMİSTİ LOMBARDELLİ,
 TÜRKİYE VE DÜNYADAKİ EKONOMİK 

GÖRÜNÜMÜ DEĞERLENDİRDİ
OECD Başekonomisti 
Lombardelli, Türki-
ye’de enflasyonun 
yüksek olduğunu 
ancak düşmesini bek-
lediklerini belirtti.

Ekonomik Kalkınma 
ve İş Birliği Örgütü 
(OECD) Başekonomis-
ti Clare Lombardelli, 
Türkiye'de enflasyo-
nun yüksek olduğunu 
ancak düşmesini bek-
lediklerini belirterek, 
"Politika faizinde mev-
cut yüzde 50 seviyesi-
nin makul olduğunu 
düşündüğümüz için, 
politikanın en azın-
dan önümüzdeki yıla 
kadar sıkı kalacağını 
öngörüyoruz." dedi.
Lombardelli, 
OECD'nin bugün 
yayımladığı Ekonomik 
Görünüm Raporu ile 
Türkiye ve dünya eko-
nomisindeki gelişme-
lere ilişkin AA muha-
birine açıklamalarda 
bulundu.
Türkiye'de yaklaşık 
son bir yıldır para ve 
maliye politikasında 
yapılan değişiklik-
lerin memnuniyet 
verici olduğunu dile 
getiren Lombardelli, 
"Sıkı para ve maliye 
politikası, enflasyon 
gibi büyük bir sorun 
karşısında ekonominin 
en ihtiyacı olan adım. 
Türkiye'de enflasyon 
hala yüksek ancak 

düşmesini bekliyo-
ruz. Şu an Türkiye'de 
politika faizi yüzde 
50 ve bu seviyenin 
yılın geri kalanında ve 
muhtemelen 2025'in 
ikinci çeyreğine kadar 
korunması gereke-
ceğini öngörüyoruz. 
Ondan sonra gevşeme 
görebiliriz ancak bu 
büyük ölçüde enflas-
yonun seyrine bağlı. 
Enflasyon beklenti-
lerinin iyi bir şekilde 
çıpalandığından emin 
olmak için bu sıkı para 
politikasına ihtiyaç 
var." diye konuştu.
Lombardelli, Türkiye 
ekonomisinin 2023'te 
yüzde 4,5 büyüdüğü 
bilgisini paylaşarak, 
bu yıl yüzde 3,4 ve 
2025'te yüzde 3,2 
büyüme beklediklerini 
söyledi.Bu kapsamda 
sıkılaştırıcı adımlar 
nedeniyle ekonomide 
bir miktar yavaşlama 
görüleceğini ifade 
eden Lombardelli, şu 
değerlendirmelerde 
bulundu:"Deprem 
bölgesindeki yeniden 
yapılanma ihtiyacına 
bağlı olarak önemli 
ölçüde yatırım var. Bu-
nun da talebi artırdığı 
açık. Ayrıca, küresel 
ekonomi canlandıkça, 
Türkiye'nin ihracatının 
da artmasını bekli-
yoruz. Dolayısıyla, 
Türkiye ekonomisine 
ilişkin iyimser olmak 

için nedenlerimiz var 
ancak enflasyonu dü-
şürmek için sıkı politi-
ka duruşunun devam 
etmesi gerekecek. Biz 
politikada gevşeme 
beklemiyoruz. Politika 
faizinde mevcut yüzde 
50 seviyesinin makul 
olduğunu düşündüğü-
müz için, politikanın 
en azından önümüz-
deki yıla kadar sıkı 
kalacağını öngörü-
yoruz."Lombardelli, 
para ve maliye poli-
tikasındaki sıkılaşma 
adımlarının ekono-
miye yansımasının 
zaman aldığına dikkati 
çekerek, Türkiye'de de 
enflasyonun düşme-
sinin zaman alacağını 
belirtti.
Enflasyonun düşmesi 
halinde para politi-
kasında bir miktar 
gevşeme görülebi-
leceğini kaydeden 
Lombardelli, "Ancak 
öngörülebilir gele-
cekte, bu sıkı parasal 
duruşun sürdürülmesi 
ve ilave sıkılaşma ge-
rekip gerekmediğinin 
takip edilmesi önem-
li." dedi."Ekonomik 
büyümede Avrupa ve 
ABD arasında büyük 
fark var"
Dünyada merkez 
bankalarının politika 
faizindeki artışına 
bağlı olarak enflasyo-
nun beklenenden hızlı 
gerilediğini aktaran 

Lombardelli, buna 
rağmen jeopolitik risk-
lerin enflasyona ilişkin 
riskler oluşturabilece-
ğini söyledi.
Lombardelli, buna 
rağmen küresel eko-
nomide bu yıla ilişkin 
büyüme öngörülerini 
yüzde 3,1'e yükselttik-
leri bilgisini verdi.

Bazı ülkelerde tüke-
tici talebinin güçlü 
olduğunu ve iş gücü 
piyasalarının da 
beklenenden daha 
iyi performans sergi-
lediğini dile getiren 
Lombardelli, "Özellik-
le ABD ve Hindistan 
başta olmak üzere bazı 
ülkelerde büyüme ön-
görülerimizi yükselt-
tik." dedi.
Lombardelli, geçen 
yıl yüzde 2,5 büyüyen 
ABD ekonomisinde bu 
yıl yüzde 2,6 ve 2025'te 
yüzde 1,8 büyüme 
öngördüklerini, 2023'te 
yüzde 7,8 büyüyen 
Hindistan ekonomi-
sinde ise bu oranın bu 
yıl ve 2025'te yüzde 6,6 
olmasını beklediklerini 
anlattı.Avro Bölge-
si'nin ise 2023'te ol-
dukça zorlu bir yıl ge-
çirdiğinin altını çizen 
Lombardelli, "Avro 
Bölgesi'nde Almanya 
dahil birçok ekonomi 
resesyona girdi. İleriye 
dönük baktığımızda, 
riskler tabii ki mevcut 
ancak herhangi bir 
Avrupa ekonomisinde 
resesyon öngörmü-
yoruz. Bu yıl Avro 
Bölgesi'nde büyüme-
nin yüzde 0,7 olacağını 
hesaplıyoruz. Geçen 
yılki büyüme ve 2024 
öngörümüzü düşün-
düğümüzde, Avru-
pa ülkeleri ve ABD 

ekonomisi arasında 
büyük bir fark var. Bu 
farkın 2025'te biraz 
daha daraldığını gö-
receğiz. Avro Bölgesi 
için 2025'te yüzde 1,5 
ve ABD ekonomisi 
için yüzde 1,8 büyü-
me bekliyoruz." diye 
konuştu.
"Avrupa'da faiz indi-
rimi ABD'den erken 
gelecek"
Merkez bankalarının 
faiz indirimine iliş-
kin beklentilerini de 
aktaran Lombardelli, 
bazı gelişmekte olan 
ekonomilerde faiz 
indiriminin görüldü-
ğünü ancak gelişmiş 
ekonomilerde merkez 
bankalarının bu yılın 
ikinci yarısından sonra 
faiz indirimine başla-
yacağını öngördükle-
rini belirtti.Lombar-
delli, ülkelerin kendi 
koşullarına göre faiz 
indirimi zamanlaması-
nın değişeceğini ifade 
ederek, şöyle devam 
etti:
"Avrupa'da faiz indiri-
minin ABD'den daha 
erken başlayacağını 
düşünüyoruz ki bu da 
söz konusu ekonomi-
lerin göreceli gücünü 
yansıtıyor. Avrupa'da 
faiz indiriminin yılın 
üçüncü çeyreğinde 
başlamasını bekliyoruz 
ancak gelecek verilere 
bağlı olarak bu biraz 
daha erkene çekilebi-
lir. Yılın üçüncü ve son 
çeyreğinde olmak üze-
re iki kez faiz indirimi 
olabilir ancak Avrupa 
Merkez Bankasından 
daha hızlı adım da 
görebiliriz. ABD Mer-
kez Bankasının (Fed) 
ise faiz indirimine 
yılın üçüncü çeyreğin-
de veya sonrasında 

gitmesini bekliyoruz. 
Fed'den bu yıl iki kez 
faiz indirimi öngörü-
yoruz. Kanada Merkez 
Bankası da üçüncü 
çeyrekte faizi düşür-
mesini beklediğimiz 
bankalardan. Ancak 
tüm bu gelişmeler 
gelecek enflasyon veri-
lerine bağlı.
Eğer enflasyon çoğu 
ülkede beklendiği gibi 
düşmezse, o zaman 
bu faiz indirimlerinin 
biraz ertelenmesi gere-
kebilir. Özellikle bazı 
ülkelerde yukarı yönlü 
olan hizmet sektörü 
enflasyonu bu noktada 
önemli. Faiz indirim-
leri açısından ABD'nin 
pozisyonu, dolar kuru 
üzerindeki etkisi nede-
niyle birçok ülke için 
önemli olacaktır. Bu 
kapsamda, ekonomiler 
arasında para politika-
sında gevşeme yönün-
de daha fazla ayrışma 
görebiliriz."
Japonya faiz artışını 
devam ettirebilir
Japonya'da tam tersi 
bir politika bekledik-
lerini söyleyen Lom-
bardelli, "Japonya'da 
faizde çok yavaş bir 
artış bekliyoruz. Bu 
yılın ikinci yarısı ve 
2025'te bu artış devam 
edebilir." öngörüsünde 
bulundu.Lombardelli, 
Çin'in pozisyonunun 
da diğer ülkelere göre 
farklı olduğuna ve 
Çin ekonomisindeki 
zayıflıklara dikkati 
çekti. Çin ekonomisin-
de bu yıl sağlam bir 
büyüme beklediklerini 
kaydeden Lombardel-
li, "Ancak büyüme-
nin yavaşlayacağını 
tahmin ediyoruz ve 
bu nedenle de para 
politikasında farklı bir 

yaklaşım görebiliriz." 
dedi.Dünya ekono-
misi 2023'te yüzde 3,1 
büyüdü
OECD Ekonomik 
Görünüm Raporu'na 
göre, dünya ekonomisi 
geçen yıl yüzde 3,1 
büyüdü. Büyüme G20 
ve OECD ülkelerinde 
sırasıyla yüzde 3,4 ve 
1,7 oldu.
Küresel ekonominin 
bu yıl yüzde 3,1 bü-
yümesi öngörülürken, 
2025'te bu oranın yüz-
de 3,2'ye ulaşması bek-
leniyor. Büyümenin 
bu yıl G20 ülkelerinde 
yüzde 3,1 ve OECD'de 
yüzde 1,7 olacağı 
tahmin ediliyor.Geçen 
yıl yüzde 5,2 büyü-
yen Çin ekonomisi-
nin bu yıl yüzde 4,9 
ve 2025'te yüzde 4,5 
büyümesi bekleniyor.
ABD ekonomisinde 
büyüme 2023'te yüzde 
2,5 olurken, bu ora-
nın bu yıl ve 2025'te 
sırasıyla yüzde 2,6 ve 
yüzde 1,8 seviyesinde 
olacağı öngörülüyor.
Avro Bölgesi'nde ise 
2023'teki yüzde 0,5'lik 
büyümenin bu yıl 
yüzde 0,7'ye ve 2025'te 
yüzde 1,5'e yüksele-
ceği tahmin ediliyor.
Geçen yıl yüzde 4,5 
büyüyen Türkiye eko-
nomisinde bu oranın 
bu yıl yüzde 3,4 ve 
gelecek yıl yüzde 3,2 
olacağı hesaplanıyor.
OECD'ye göre, ekono-
mik büyümenin bu yıl 
Almanya'da yüzde 0,2, 
İngiltere'de yüzde 0,4, 
Rusya'da yüzde 2,6 ve 
Brezilya'da yüzde 1,9 
olacağı öngörülüyor. 
/ aa
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İLANIN dEVAMI sAYFA 6’DA

İTO BAŞKANI AVDAGİÇ'TEN 
“ENFLASYON” DEĞERLENDİRMESİ

Avdagiç, yaptığı yazılı açıklamada, iş 
dünyasının enflasyon ve döviz kuru bek-
lentilerini değerlendirdi.

Merkez Bankasının yıl sonu enflasyon 
beklentisini yüzde 36 olarak açıkladığını, 
tahmin aralıklarında bunun yüzde 40-
42’lere çıkabileceğini ifade ettiğini hatır-
latan Avdagiç, "İstanbul iş dünyası olarak 
enflasyonda biz bu seneyi yüzde 43-44 
bandında tamamlayacağımızı öngörüyo-
ruz." değerlendirmesinde bulundu.

Avdagiç, ihracatın sıkıntıya girmemesi 
ve ithalatın cazip hale gelmemesi için kur 
ile enflasyon arasındaki korelasyonun 
kopmamasının önemli olduğuna işaret 
ederek, "İlk çeyrekte dolar kuru yüzde 9, 
enflasyon yüzde 14,3’ün üzerinde arttı. 5,3 
puanlık bir fark var." ifadesini kullandı.

"Hazine ve Maliye Bakanlığı yapılması 
gerekenleri titizlikle yapıyor"
İTO Başkanı Avdagiç, Türkiye’nin FATF 
Gri Listesi’nden çıkacağını öngördükle-
rini, Hazine ve Maliye Bakanlığının hem 

ulusal hem de uluslararası anlamda yapıl-
ması gerekenleri titizlikle yaptığını anlattı.

Türkiye’nin 5 yıllık kredi risk priminin 
(CDS) 300 puan seviyesine inmesinin 
ekonomi yönetiminin ve hükümetin 
çabalarının önemli bir sonucu olduğunu 
vurgulayan Avdagiç, "Ekonomi yönetimi-
nin adımları pozitif sonuçlarını vermeye 
başladı. Bu memnuniyet verici." açıklama-
sını yaptı.

Avdagiç, iş dünyası açısından CDS kadar 
daha önemli bir unsurun da bankaların 
sendikasyon kredileri olduğunu belir-
terek, "İkisi arasında bir korelasyon var. 
En son bankaların sendikasyonlarına 
baktığımız zaman Euribor+yüzde 2,25 ile 
borçlandıklarını görüyoruz. Bankaların 
sendikasyon maliyetlerini takip etmek 
lazım." ifadesine yer verdi.

Banka kredisi maliyetlerinin yüksek oldu-
ğuna dikkati çeken İTO Başkanı Avdagiç, 
şunları kaydetti:

"Enflasyonun bu kadar yüksek olduğu 
bir ortamda, kredi maliyetlerinin enflas-
yon üzerinde konumlanması piyasanın 
bir gerçeği. Ağırlıklı olarak günlük ticari 
faaliyetleri devam ettirmek için kredi 
kullanımı gündemde. Beklentimiz enflas-
yonun makul seviyeye inmesi, buna bağlı 

olarak da faizlerin ve kredi maliyetlerinin 
daha uygun bir noktaya gelmesidir. Kredi 
maliyetlerinin aşağıya çekilmesi, enflas-
yonun aşağıya çekilmesiyle uyumlu bir 
halde olacaktır." / aa

YAĞ BİTKİSİ KETENCİKTE
 İKİ YENİ TÜR GELİŞTİRİLDİ
Karadeniz Tarımsal Araştırma Enstitü-
sünce yürütülen çalışmalar sonucunda, 
yağ bitkileri arasında bulunan ve tek 
çeşidi olan ketenciğin iki yeni türü geliş-
tirildi.

Türkiye'de tek tescilli ketencik çeşidi 
bulunması üzerine Karadeniz Tarımsal 
Araştırma Enstitüsünce 2015'te çalışma 
başlatıldı.

Ketencik bitkisinin çeşidinin artırılması 
amacıyla 2020'den itibaren yürütülen ıslah 
çalışmaları sonucunda geliştirilen iki tür 
ketencik bitkisi adayının tescil edilmesi 
için Tarım ve Orman Bakanlığı Tohumluk 
Tescil Sertifikasyon Merkez Müdürlüğüne 
müracaat edildi.

Araştırmayı yürüten Karadeniz Tarımsal 
Araştırma Enstitüsü Enerji Tarımı Araştır-
ma Merkezi Bölüm Başkanı Mustafa Acar, 
AA muhabirine, Türkiye'de bir tescilli 
ketencik çeşidi bulunduğunu söyledi.

Yürütülen ıslah çalışmaları sonucunda iki 
ketencik çeşit adayının tescil sürecinde 
sona gelindiğini belirten Acar, "Keten-
cik bitkisi, kışlık olarak yetiştirilen bir 
yağ bitkisidir. En önemli özelliği ise zor 
şartlarda ve susuz koşullarda yetişebilme-
sidir. Ülkemizde bitkisel yağ konusunda 
net ithalatçı durumdayız. Bu sebeple yağlı 

tohum ve bitkisel yağ üretimini artırmak 
için çalışıyoruz. Bitkisel yağ üretimini ar-
tırmak için mevcut türlerin yanı sıra yeni 
türlerin ülkemiz tarımına kazandırılması-
na gayret gösteriyoruz. Bu bitkilerden biri 
de ketencik bitkisidir." dedi.

"Ketencik bitkisinin gelecekte öneminin 
artmasını bekliyoruz"
Türkiye'de özellikle iç kesimlerde sulana-
mayan, yüksek rakımlı ve toprak yapısı 
çok iyi olmayan geniş alanlar bulunduğu-
na dikkati çeken Acar, şöyle devam etti:

"Yaşadığımız küresel ısınma ve buna bağlı 
olarak son yıllarda daha da yoğun yaşa-
nan tarımsal kuraklık için tedbir almak 
gerekiyor. Kuraklığa dayanıklı tür ve 
çeşitlerin yetiştirilmesi, bu tedbirler ara-
sında yer alıyor. Bu sebeple ketencik ko-
nusuna önem veriyoruz. Ketencik, yüzde 
30-35 yağ içeren, ikinci ürüne de olanak 
veren bir bitki. Çeşit sayısının mutlaka 
artırılması gerekmekte. Bu sebeple Tarım 
ve Orman Bakanlığı, Tarımsal Araştırma-
lar ve Politikalar Genel Müdürlüğünün 
(TAGEM) desteği ile TAGEM enstitüleri, 
üniversiteler ve bir özel biyodizel firma-
sının ortak çalışmalarıyla 2 çeşit adayı 
geliştirildi ve tescile sunuldu."

2024 yılı sonuçlarının da alınmasıyla yeni 
ketencik çeşitlerinin tescil edilmesini 

beklediklerini kaydeden Acar, "Bunlar, 
dekara 200 kilogramın üzerinde verim ve-
rebilen çeşitler olacaktır. Bu da biyodizel 
sektörünün ihtiyaç duyduğu ham mad-
denin karşılanmasında önemli avantaj 
sağlayacaktır. Ketencik sadece biyodizel 
değil, havacılık sektöründe yakın gelecek-
te yoğun şekilde kullanımı planlanan jet 
yakıtı için de en uygun ham maddelerden 
biridir. Bu sebeple ketencik bitkisinin 
gelecekte öneminin çok daha fazla artma-
sını bekliyoruz. Bu çalışmayla gelecekte 

ihtiyaç duyulacak ketencik çeşit ihtiyacını 
karşılamanın gayreti içerisindeyiz." ifade-
lerini kullandı.

Acar, Samsun koşullarında mayıs ortala-
rından itibaren hasat olgunluğuna gelme-
si gereken ketencik bitkisinin hasadına 
bu yıl yüksek sıcaklık nedeniyle nisan 
ortalarında başladıklarını, bunun ikinci 
ürün yetiştirilmesine imkan verebileceğini 
sözlerine ekledi. / aa
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İl Jandarma Kom: 0276 216 36 76

Uşak Barosu: 0276 215 91 67

SGK: 0276 227 39 11
İl Sağlık Müdürlüğü: 0276 227 00 34
Halk Sağlığı Müd: 0276 216 40 01
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Defterdarlık: 0276 223 54 88
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T
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DSİ
Kültür T

Müftülük: 0276 223 12 68
Nüfus Md: 0276 223 54 75
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San. ve 

KYY Md: 0276 223 98 27

Gıda, Tarım ve Hayv. İl Md: 0276 231 1504
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Banaz Kaymakamlığı: 0276 3151019
Banaz Bld: 0276 315 10 35
Eşme Kaymakamlığı: 0276 4141002

Karahallı Kaymakamlığı: 0276 517 1545
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Ulubey Kaymakamlığı: 0276 716 27 00

Çevre Sağlık Lab: 0276 227 39 56
Halk Sağlığı Lab: 0276 227 39 89
V
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Yangın: 110
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Alo Zabıta: 153
Orman Yangın: 177
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Doğalgaz 

Ulaşım ve Konaklama

DDY Gar Müdürlüğü: 0276 216 60 73
Hava Meydanları İş: 0276 253 37 42
Anadolu Ulaşım: 444 01 64

Pamukkale T
Tur: 0276 227 99 99

Ağaoğlu Otel: 0276 223 38 14
On Arslan Otel: 0276 215 17 91
Şahlan1: 0276 223 38 41
Dülgeroğlu Otel: 0276 227 37 73
Otel Çardak: 0276 227 20 88
Grand Otel Uzcan: 0276 224 60 60
Uşak Sanat Konağı:276-224 36 37
                                506-116 66 51
Kargolar
Sürat Kargo: 0276 224 50 79
Ekspres Kargo: 0276 215 26 69
Aras Kargo: 0276 212 44 60
Y
Noterler
1. Noter: 0276 215 18 43
2.Noter: 0276 227 25 24
3. Noter: 0276 212 38 70
4. Noter: 0276 227 82 18
5. Noter: 0276 224 47 47
6. Noter: 0276 227 75 52  

AK
CHP: 0276 223 99 29
MHP: 0276 224 35 22
DSP: 0276 224 42 87
DP: 0276 224 42 87
SP: 0276 223 01 92

Rektörlük:0276 221 21 21

Uşak Sağlık Y.O: 0276 227 20 72
Uşak Meslek Y.O: 0276 223 03 96
Banaz Meslek Y.O: 0276 315 14 42
Eşme Meslek Y.O: 0276 414 36 00
Karahallı Meslek Y.O.: 0276 517 16 91

Y.O: 0276 618 15 31
Ulubey MYO Açık Öğr. Fak.: 0276 223 20 50

Güzel Sanatlar Fak: 0276 221 21 38

Bankalar

Vakıf Bankası: 0276 212 16 40
Halk Bankası: 0276 221 30 30
İş Bankası: 0276 227 77 41

TEB: 0276 224 51 64
Y

Akbank: 0276 215 17 17
Şekerbank: 0276 215 15 20
Kuveyt Türk: 0276 227 77 49
QNB

ÖNEMLİ TELEFONLAR

NÖBETÇİ
ECZANELER

NÖBETÇİ
ECZANELER

BİZİM ECZANESİ
ÜNALAN MAH. MİMAR SİNAN CD NO:97/B MENDE 
PAZARI YOLU ÜZERİ
223 26 38

YASEMİN ECZANESİ
ATATÜRK MAH. 2. SACMA SOK.3/B ŞEKER EVLERİ 
MEZARLIĞI KARŞI ARASI 4 NOLU BAKİ KANAT 
SAĞLIK OCAĞI YANI
231 70 62

DİDEM ECZANESİ
CUMHURİYET MAH.UĞUR MUMCU CAD.NO.75/A 
ÖRNEK EVLERİ SAĞLIK OCAGI KARŞISI
216 62 00

04 Mayıs 2024

TÜRKİYE'DE GEÇEN YIL 747 BİNİ 
AŞKIN TURİST BALONLA UÇTU

AA muhabirinin, Ulaş-
tırma ve Altyapı Bakan-
lığı Sivil Havacılık Genel 
Müdürlüğünün (SHGM) 
2023 Yılı Faaliyet Rapo-
ru'ndan derlediği bilgiye 
göre, 7 bölgede balonla 
uçuş imkanı bulunuyor. Bu 
kapsamda, 67 işletme faali-
yet gösterirken 431 balonla 
uçuş gerçekleştiriliyor.

Nevşehir'in Kapadokya, 
Denizli'nin Pamukkale, 
Kayseri'nin Soğanlı, Nev-
şehir'in Çat, Aksaray'ın 
Ihlara Vadisi, Afyonka-
rahisar'ın Frig Vadisi ve 
Antalya'nın Aspendos 
bölgelerinde geçen yıl 36 
bin 810 balon uçuruldu. Bu 
seferlerde 747 bin 203 yerli 
ve yabancı turiste hizmet 
verildi.

Son dönemde yeni bölge-
lerde balon uçuşlarının 
yapılabilmesi için gelen 
talepler de değerlendirme-
ye alındı.

Alkol ve uyuşturucu dene-
timi de yapılıyor
Balon uçuşlarının güvenli 
şekilde yapılabilmesi için 

kurum tarafından 7 böl-
gede denetim faaliyetleri 
gerçekleştiriliyor.

Bu kapsamda 2023 yılında 
habersiz şekilde 172 balon 
pilotuna alkol ve uyuşturu-
cu denetimi yapıldı. Ayrı-
ca, 25 uçuş öncesi kontrol, 
598 kontrol uçuşuyla da 
denetimler sürdürüldü.

Öte yandan hava aracı 

sertifikasyon kabiliyetinin 
tam olarak kazanılması ve 
gerekli altyapının oluştu-
rulması için çalışmalar tüm 
hızıyla devam ederken 
sertifikasyon işlemleri milli 
olarak yapılmaya başlandı.

SHGM tarafından ilk yerli 
tasarım olan sıcak hava ba-
lonu tip sertifikası verildi. 
Halihazırda 118 sıcak hava 
balonu üretilirken 17 balon 

ihracatı gerçekleştirildi.

Teknik personel sayısı 
artıyor
Balon teknik personel 
sayısı, geçen yıl bir önceki 
yıla göre yüzde 14 artışla 
575'ten 654'e yükseldi.

Türkiye'de geçen yıl sonu 
itibarıyla 387 balon pilo-
tu belgeli olarak hizmet 
sundu. / aa
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Müşterilerimize hergün daha hızlı, 
yaratıcı ve dinamik fikirler sunuyoruz. 

Grafik & Tasarım ekibimiz her türlü işinizi 
baskıya en uygun olarak tasarlar, hazırlar 

ve kusursuz bir işin temelini burada 
atmış olurlar.

TASARIM
Şekilli kesimden, kısmi laka, varak 

yaldızdan, selefona, gofreye.(kabartma)
Olay Matbaası’na gelen bir işiniz tasarım 

halinden son ana kadar bizim çatımız 
altında üretilir. Böylece %100 kontrol 

edilebilir bir süreci size sağlamış oluruz.

BASKI
SONRASI

TECRÜBENİN GÜCÜ
TASARIMDAN BASKIYA

15 yılı aşkın tecrübemiz, bizi matbaacılık ve özellikle 
ambalaj konusunda uzman konumuna getirdi. Devamlı 
yenilikleri aramamız, en son teknolojileri takip edip 
uygulamamız bizim matbaacılık ve ambalaj sektörünün 
sayılı firmaları arasında yer almamızı sağladı.

Ofset makinelerimizle her türlü 
müşteriye ve her ebat işe cevap 

verebilmekteyiz.
Saatte 16500 tabakalara varan hızlarla 

baskı yapabilen Heidelberg Ofset 
makinalarımız, kaliteli baskıyı en hızlı 

şekilde tamamlar

BASKI

MATBAA HİZMETLERİ
Ambalaj - Etiket - Dergi - Katalog - Kitap 

- Insert - Afiş -Broşür - Form - Çanta - 
Kurumsal Kimlik Tasarımı

yavuz
print.

M A T B A A  &  A M B A L A J

Spot
cert

Contract Proof Creation

0276 22
444 64
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UŞAKSPOR DA “TFF BAŞKANI
 DEĞİŞSİN” İMZASINI ATTI 

Süper Lig kulüpleri, TFF'nin olağanüstü 
seçimli genel kurula gitmesi için noter 
onaylı imza toplamaya devam ediyor. 
TFF’ye noter onaylı imza gönderen ku-
lüpler arasına Uşakspor da katıldı.

Yüzde 40 seçim için yetiyor
Delegelerin yüzde 40'ının noterden im-
zasının toplanması halinde TFF Yönetim 
Kurulunun statüye göre bir ay içinde 
olağanüstü seçimli genel kurula gitmesi 
gerekiyor.

Kulüpler Birliği Vakfı’nın Maslak'taki 
ofisinde bir araya kulüp temsilcileri, noter 
onaylı imzalarını veriyor. Bazı kulüp 
temsilcilerinin de imzalarını bulundukları 
kentlerden verecekleri bildirildi.  Fede-
rasyonun seçime gitmemesi durumunda 
oy kullanan delegelerin konuyu FIFA'ya 
taşıma hakları bulunuyor.
Kimin, kaç delegesi bulunuyor?
TFF genel kurulunda oy kullanacak olan 
delegelerin dağılımında en büyük güç 
Süper Lig ekiplerinde. 

İşe genel dağılım: Süper Lig: 133, TFF 
1. Lig: 36, TFF 2. Lig: 37, TFF 3. Lig: 54, 
Amatör Spor Kulüpleri Konfederasyonu: 
10, Profesyonel Futbolcular Derneği: 1, 
Türkiye Futbol Antrenörleri Derneği: 1, 
Türkiye Faal Futbol Hakemleri ve Göz-
lemcileri Derneği: 1, Engelli Spor Federas-
yonları: 1, FIFA veya UEFA İcra Kurulu 
Üyeleri: 2, FIFA veya UEFA Komiteleri 
Görevlileri: 2, Eski TFF Başkanları: 11, 
En Çok Ulusalarası Maç Yöneten FIFA 
Hakemi: 5, 50 üzeri Milli Olan Futbolcu: 5, 
En Fazla Milli Takım Teknik Direktörlüğü 
Yapanlar: 5
Erken seçim için 121 oy yeterli
Genel kurulda 304 delegenin oy kullanma 
hakkı bulunuyor. Buna göre delegelerin 
yüzde 40'ının noterden imzasının toplan-
ması halinde kesin olarak seçime gidile-
cek. Hesaplamalara göre yüzde 40, 121,6 
oya denk geliyor. Genel kurulda 121 oy 
çıkması durumunda erken seçime gidile-
cek. 

Çünkü ileride büyük sorunlar doğuracak. 
Bunların da bütün açıklamasını yaptık, ih-

tarını çektik. Bunların da basına açıklaya-
cağız konuların ne olduğunu. Bugünden 
tezi yok gitmeleri lazım. Şu anda yaklaşık 
60-70 delege imza verdi. 

Bu bayramdan sonraki haftada imzalar 

fazlasıyla tamamlanacağına inanıyoruz ve 
ne bekleniliyor yani? İmza tamamlansa ne 
olacak tamamlanmasa ne olacak. Bundan 
daha beter bir gün olabilir mi. Her şeyi 
kamuoyu biliyor" dedi.  / Serkan Karayol


